
 
Aabenraa Brass Band 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 30. september 2015 

 
Sted: Christian Christensen, Sandmarken 20, Askov, Vejen 
Kl. 19.00 
Til stede: Gunnar, Christian, Joan L og Maria 

 
 

Referat 
 

 

1. Arrangementer og afvikl. af disse - Gunnar  
a) Orkesterturen til Schlema - evaluering 

Stemningen var rigtig god da vi forlod Aabenraa torsdag morgen, og vi 
havde nogle dejlige dage dernede, samt leverede nogle gode 
koncerter.  Tak for en god tur til de deltagende, vores påhæng samt 
alle de gode hjælpere vi havde med på turen.  
Indkvarteringen lå lidt længere væk end vi havde håbet på, men det gik 
fint. 
Forhåndstilmelding til en orkestertur skal sikres i god tid i forvejen – 
gerne op til 6 måneder før turen. 

b) Høstkoncerten – evaluering 
Publikum var glade og det var overvældende at se så mange.  

c) Brass lørdag 
Instruktørerne er ved at være på plads. Der mangler til én gruppe, som 
Gunnar følger op på. Gunnar orienterer medlemmerne i morgen til 
øveaften, hvordan programmet ser ud for dagen. 
Lis vil sørge for frokost til dagen. Festudvalget står for kage samt for 
salg af øl og vand. 

d) Julekoncerter 
5. december: Julekoncert på plejehjemmene 
6. december: Julemærkemarch samt efterfølgende julekoncert i 
Julehjertebyen 
8. december: Julekoncert på Aabenraa Sygehus 

e) Medlemsnyt diverse 
- Bestyrelsen har diskuteret muligheden for at flytte vores øveaften til 
en anden dag – eventuelt tirsdag eller onsdag. Der vil være flere 
fordele heri bla bedre muligheder for at få instruktører, samt at vi kan 
begynde at få tilført eventuelle nye medlemmer fra bla skoleorkesteret. 
En tilgang af nye unge medlemmer vil om nogle år – må vi jo erkende - 
være en nødvendighed for orkesteret. Bestyrelsen vil tage det op på 
kommende generalforsamling, hvor vi håber på en drøftelse heraf. 
- Torsdag den 3. december spiller Søværnets Tambourkorps 
julekoncert i Sønderjyllands Hallen. Gunnar vil lave en rundspørge 
blandt medlemmerne om vores øveaften skal rykkes til en anden dag i 
samme uge. 

f) Instrumentkøb 
Blev drøftet 

g) Slagtøjsgruppen (hvad gør vi fremadrettet?) 
Gunnar vil se om han kan finde en hjælper til Nytårskoncerten, som 
allerede vil kunne øve sammen med os fra nu af. 



 
 
 

2. Regnskab/Økonomi v. Christian 
Christian fremlagde et regnskab for Schlema, som endte i en udgift på  
8733 kr for orkesteret.   
 
Yderligere fremlagde han saldi for vores løbende konti 
        

3. Nodeudvalg – Joan/Gunnar 
a) Planlægnings koordinering med bestyrelsen/dirigent 

Joan orienterede fra nodeudvalgsmødet den 29/9-15.  
Nodeudvalget appellerer til medlemmerne, at den enkelte gruppe taler 
sammen, hvis der er fravær til et arrangement. Hvis der mod 
forventning  er fravær fra en hel gruppe, er det vigtigt at give formanden 
besked og derefter være villig til at aflevere sine opdaterede noder til 
en eventuel afløser.  

b) Brass Lørdag 
Nodeudvalget sammen med Peter finder frem til, hvilke numre der skal 
øves på til Brass lørdag.  

c) Program for efteråret herunder Nytårskoncerten 2016 
Nodeudvalget er i gang med at finde numre til Nytårskoncerten, og vil 
gerne have Peter med ind over, inden numrene offentliggøres til 
medlemmerne. 

     
4. Update på faste opgaver – Maria/Alle  

Registrering af instrumenter/ tilbehør + uniformer 
- Der arbejdes på en database, hvor det enkelte medlem selv skal 
registrere sit instrument samt uniformsdele. Mere herom i slutningen af 
oktober. Maria følger op på dette sammen med Jørgen B. 
- Maria har bestilt nye slips, da vi ikke har nogle på lager, og vi gerne 
skal sikre den gule farve vi har pt. 
- Der ventes på et tilbud fra Dansk Uniform om nye skulderstropper. 
                     
 

 
5. Eventuelt 

a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde 
4. november 2015 kl 19.00 ved Joan 
b. DAO 

 Intet nyt 
c. Den 8. oktober 2015 spiller vi i Sønderjyllandshallen pga 
skolefest på skolen. 

 

 
 
 
Ref / mwd  


